
Een zooitje 
De VVD heeft helemaal gelijk: het 

• Inrichtingsplan Roomburgerpark 
is een zooitje (LD, 17 oktober). Wat 
te zeggen van wethouderNorth, 
die het rioleringsplan Professoren 
wijk-Oost in de raadscommissie 
noemde alsof dit tot doel heeft de 
schade in het Roomburgerpark te 
compenseren. 
North noemde de kllmaatadaptatle 
maar het is zeer de vraag of het 
rioleringsplan op dit punt opweegt 
tegen de hittestress van 6000 m' 
kunststof hockeyveld. Maar ook 
voor compensatie van verlies aan 
groen? Het rioleringsplan biedt 
immers nauwelijks ruimte voor 
uitbreiding van groen en alle plan 
nen zullen extra verkeers-en par 
keerdruk in de omgeving veroorza 
ken. Hoezo vergroening en kli 
maaradaptatieë Maar ja, North 
moet duidelijk het zooitje oprui 
men dat collega Dirkse in het 
Roomburgerpark veroorzaakt. 

Ad van der Waals 

· Waarschuwt voor 
commerciële test 
Het is toch echt treurig dat het 
bedrijfsleven de test voor covid-iç 
wel kan verkrijgen en de GGD nie 
Wat heeft deze regering het toch 
ver geschopt in 10 jaar Rutte. Alle 
zorg afgebroken, ziekenhuizen 
gesloten, verpleegkundigen naar 
huis gestuurd. We betalen ons 
scheel aan de zorgverzekering we 
krijgen er steeds minder voor te 
rug. Onze zieken kunnen we be 
zoeken in Groningen, als het tegen 
zit kunnen we naar Duitsland. Het 
is een schande. Over een paar jaar 
is het net als in de Verenigde Sta 
ten: niet verzekerd, zoek het maar 
uit voor u geen zorg. Wat is het 
hier goed geregeld. 

De Nieuwe Kerk in Katwijk. 

wethouder North nog weg te ko 
men met dat compensatieverhaal 
tie. Maar daar trap ik niet in! Mijn 
stem zijn ze kwijt. 

M. Burger, Leiden 

Na jarenlang GroenLinks te heb 
ben gestemd ben ik nu enorm 
teleurgesteld in het standpunt van 
GroenLinks over Het Roomburger 
park. Zoals het woord GROEN 
impliceert mag ik verwachten dat 
GroenLinks mordicus tegen het 
offeren van een half park voor 
kunstgras is. Maar nee hoor, ze 
gaan akkoord! En dan probeert 

Klimaatadaptief 
In mijn mailbox van 16 oktober de 
laatste nieuwsbrief van de gemeen 
te. En daarin vermeldt men onder 
andere de klimaatadaptieve inrich 
ting van de wijken voor de toe 
komst. Oké, ik kende het begrlp 
niet, maar Van Dale gaf duidelijk 
heid: aanpassingen aan een milieu 
en omstandigheden. 
Ik ben benieuwd hoe men dat gaat 
oplossen. Neem de hoogbouw aan 
weerszijden van de Schipholweg: 
die kantoorgebouwen mogen de 
komende jaren worden opgehoogd 
tot 90 meter; studentenflat aan 
Schilperoortpark met 22 verdiepin 
gen; en natuurlijk dat extra kunst 
grasveld voor hockey in het Room 
burgerpark, 
Op de website klaarvoordetoe 
komst legt de gemeente het nog 
eens uit: extra groen zorgt voor 
verkoeling, vergroot de biodiversi 
teit en zorgt ervoor dat niet al het 
regenwater in het riool terecht 
komt. En het mooie voor de inwo- 

ners is: dat de gemeente dit gaat 
doen sámen met de inwoners! Het 
gepuzzel heeft een belangrijk 
aandachtspunt: het aantal parkeer 
plekken. 
Maar wethouder North heeft ook 
al gezegd dat de biodiverse impuls 
bij het hockeyveld nog jaren nodig 
heeft voordat de nieuwe bomen en 
bosschages tot wasdom zijn geko 
men. (LD, 17/10). Ik ben benieuwd 
hoe men dat gaat oplossen bij die 
stenen torens. 
Mocht u benieuwd zijn naar bij 
voorbeeld betonnen palmen? Be 
zoek de M. de Vrieshof, vier clus 
ters aan weerszijden van de UB.Je 
vindt de palmen op alle hoeken. 
Kijkje binnen nemen? Kijk goed 
uit: in het midden van de ingang 
binnen staat een betonnen stam 
waar u zo tegenop kunt lopen. 

Wilma Trommelen 

Kerken 
Nu lees ik dat de meeste kerken 
zich houden aan de 30 personen 
per dienst oproep van het kabinet. 
Dat is netjes, maar volgens mij een 
beetje onnodig voor de grotere 
kerken. Volgens mij is het allerbe 
langrijkste dat er minimaal 1,5 
meter afstand wordt gehouden aan 


